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HELPFUL TOOLS

Adjustable Wrench Phillips ScrewdriverSafety Glasses

Sealant

Tape Measure

防护镜
Safety Glasses 

钳子
Pliers

电钻
Electric Drill

十字螺丝刀
Phillips Screwdriver

手电筒
Flashlight

锤子 密封胶
Hanner Plumber’s Putty
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For safety and ease of replacement, Moen
recommends the use of these helpful tools.

For Installtation Help, Missing or Replacement
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Parts List
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A.膨胀管 x2
B.固定座 x2
C.O型圈 x2
D.自攻螺钉 x2
E.墙座 x2
F.扣盖 x2
G.滑杆组件 x1

A. Expansion tube x2
B. Fixed seat x2
C. O-ring x2
D. Self-tapping screws x2
E. Wall base x2
F. Buckle cover x2
G. Slider assembly x1
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WARNING:Please ensure there are no hidden service pipes and cables
where you intend to drill.
DECLARE:We reserve the rights to alter the structure of the product
without any notice.
IMPORTANCE FOR INSTALL ATION:
1.The product has been passed the functionality test before ex-factory,please do not 
disassemble by yourself at will.
2.The working pressure of this product is 0.05MPa~0.6MPa.The recommended water pressure 
is 0.2MPa~0.5MPa.
3.Please be carefull of your security while dillig and installing.
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使用自攻螺钉将带有O型圈的固定座固定在墙壁上。确保螺钉锁到位，
固定件不可轴向方向晃动。

Use self-tapping screws to fix the holder with O-ring on the wall. 
Make sure that the screws are locked in place, and the fixing parts 
cannot be shaken in the axial direction.

将墙座插入滑杆组件上下两端。检查墙座端面需与滑杆口端面贴紧，
确保装配到位。

Insert the wall base into the upper and lower ends of the slide bar 
assembly. Check that the end face of the wall seat must be close to 
the end face of the slide bar to ensure that it is assembled in place.

将组装好的滑杆组件装入固定座,墙座端面与墙面贴紧,以确保墙座安
装到位。

Install the assembled slide bar assembly into the fixing base, and the 
end face of the wall base is close to the wall to ensure that the wall 
base is installed in place.

1. 用铅笔在墙上标记钻孔位置，安装距离598mm,选取规格为Φ6mm
标准钻头安装在电钻上,在标记位置处钻Φ6mm,深35mm的孔,将膨胀
管尖头端对准孔位,均匀用力安装入孔内。
2. 注意检查膨胀管端面需与墙面平齐。

1. Mark the drilling position on the wall with a pencil. The installation 
distance is 598mm. Choose a standard drill bit of Φ6mm and install 
it on the electric drill. Drill a hole of Φ6mm and a depth of 35mm at 
the marked position. Align the tip end of the expansion tube with the 
hole and apply force evenly. Install into the hole.
2. Note that the end face of the expansion pipe must be flush with 
the wall.
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（拆卸示意图）

特别说明：如需维修拆卸时，先将扣盖取下（拆卸说明见图5）,用一字
螺丝刀对准固定座上的一字型槽（如拆卸示意图）,然后均匀向下垂直施
力,同时向外均匀施加拉力,滑杆组件可拆下。
Special note: If you need to repair and disassemble, first remove the 
buckle cover (see figure 5 for disassembly instructions), use a 
flat-blade screwdriver to align the flat-shaped groove on the fixing seat 
(such as the disassembly diagram), and then apply it vertically 
downwards evenly At the same time, the pulling force is uniformly 
applied outward, and the slide bar assembly can be removed.

(Schematic diagram of disassembly)
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确认墙座组件贴紧墙壁后将扣盖装入上下墙座对应孔内，确保扣盖与
墙座面齐平。安装完毕。

After confirming that the wall mount components are tightly attached 
to the wall, install the buckle cover into the corresponding holes of 
the upper and lower wall mounts, and make sure that the buckle 
cover is flush with the wall seat surface. Installed.

Note: The sliding seat bearing capacity is less than 1.5KG.

• 滑座旋钮放松后，滑座可沿滑杆上下移动。

• 滑座滑到适合位置后需将旋钮旋紧后方可使用。

• 右侧支架可绕轴心旋转。

• After the knob of the sliding seat is relaxed, the sliding 
   seat can move up and down along the sliding rod.
• After the sliding seat is slid to a suitable position, the 
   knob must be tightened before it can be used.
• The right bracket can rotate around the axis.

使用说明 Instructions for Use:

注意：滑座承重<1.5KG。

（拆卸示意图）
(Schematic diagram of disassembly)

特别说明：如需维修拆卸时，用一字螺丝刀对准扣盖侧壁缝隙中插入
（如拆卸示意图），轻轻撬动，扣盖可撬出。
Special note: If you need to repair and disassemble, use a flat-blade 
screwdriver to insert into the gap in the side wall of the buckle cover 
(as shown in the disassembly diagram), and gently pry the buckle 
cover out.

滑座
Slide
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